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§ 1. Sammanträdet öppnas 

Ordföranden öppnade sammanträdet och hälsade alla välkomna.  

 

§ 2. Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes.  

 

§ 3. Utseende av protokolljusterare  

Carina Björklund utsågs att tillsammans med Anders Carlsson 

justera dagens protokoll.   

 

§ 4. Föregående protokoll 

Föregående protokoll från 2015-02-26 godkändes.  

 

§ 5. Stadsdelsnämndens pågående ärenden 

Avdelningschef Jan Rönnberg informerar om ärenden som är 

pågående och information som inkommit till förvaltning: 
- Genomgång av Treåringen/Fleråringen: Enligt kommunallagen 

ska kommunens budget innehålla en plan för ekonomin för en 

period av tre år, där budgetåret utgör periodens första år och 

där fokus ligger på vilka frågor och faktorer som har störst 

påverkan på verksamhetens utveckling och ekonomi under 

perioden (år 2016-2018). Utgångspunkten är analys av 

förändringar i omvärlden samt av den egna verksamheten, 

bland annat från nämndens verksamhetsberättelse. Slutsatserna 

används sedan som underlag i det kommande budgetarbetet. 

Nämndens underlag delas ut och gås igenom.  

- Ett medborgarförslag från föreningen RSMH/ Carpe Diem 

Östermalm/Lidingö har inkommit och som avser träfflokal för 

psykiskt funktionshindrade personer.  

 

§ 6. Övriga frågor  

- Besök av Håkan Wiegandt, enhetschef för socialpsykiatrin i 

stadsdelen: Enheten ansvarar för stöd och omsorg till 

personer i åldern 20-64 år med psykisk 

funktionsnedsättning. Verksamheten består av en beställardel 

där fyra socialsekreterare arbetar med att utreda och bevilja 

insatser samt av en utförarenhet som består av ett 

boendestödsteam; Boendestödsteamet Östermalm, ett 

stödboendeteam som ansvarar för tre stödboenden Bo 

Bergmans -Starrängsringen- och Studentbackens stödboende 

samt den icke biståndsbedömde träfflokalen Startpunkten 

Hjorthagen. På enheten arbetar 18 medarbetare, varav fyra 

handläggare, en anhörigkonsulent och 13 boendestödjare 

inklusive en samordnare. Enheten har 170 aktuella ärenden 

och psykosgruppen är den största gruppen. Enheten arbetar 

inte med behandlingsinsatser utan med myndighetsutövning 

och biståndsinsatser där ursprunget är att normalisera livet 

för personer med varaktig funktionsnedsättning. Detta 
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innebär bland annat att man har ett nära samarbete med 

psykiatrin och sedan lång tid tillbaka finns så kallade 

samverkansavtal. Viktiga samarbetspartners inom psykiatrin 

är psykospsykiatrin, affektivt centrum och öppenpsykiatrin. 

Personer som har ADHD räknas till socialpsykiatrin medan 

personer med Asperger/ Autismspektrat tillhör enheten för 

Stöd och Service/LSS. Numera är det lagreglerat enligt 

socialtjänstlagen (SoL) att kommunerna ska erbjuda 

anhörigstöd. I stadsdelen är tjänsten i utvecklingsfasen och 

just nu pågår en cirkel för anhöriga till äldre med 

funktionsnedsättning. Inom socialpsykiatrin är det valfrihet 

enligt LOV (lagen om valfrihet) vilket innebär att personer 

som får hjälp via socialpsykiatrin själva kan välja utförare 

av sysselsättning eller boende. När det gäller 

sysselsättningsverksamhet finns ett 30-tal utförare, både 

privata och kommunala, att välja medan det främst bara 

finns kommunala boenden att välja. I stadsdelen driver 

förvaltningen startpunkten Hjorthagen som är en icke 

biståndsbedömd öppen träffverksamhet. Verksamheten 

fungerar bra och har lika många personer som är delaktiga 

som Lotsen hade.  Sedan några år tillbaka gör staten så 

kallade PRIO-satsningar. I Stockholm administreras medlen 

centralt och vilka satsningar som ska göras bestäms i 

samarbete med bland annat intresseföreningar. Delaktighet i 

boende och sysselsättning är prioriterade områden.  

- Påminnelse om introduktion för ledamöter i stadens 

funktionshinderråd. Inbjudan har skickats ut till samtliga 

funktionshinderrådsledamöter. Utbildningstillfällena är 27/ 3 

och 7/4.  

- 28/5 kl. 16.00 ska rådet träffa presidiet.  

- Den 10 september kommer rådet göra en 

tillgänglighetsvandring i stadsdelen. Kl 14.00 samling 

utanför Fältöversten. Närmare information kommer.  

- Önskemål om en förkortningslista over exempelvis olika 

lagar osv. Anne ska se om det finns en sådan redan, i annat 

fall ta fram en lista.  

- Önskemål om en reviderad adresslista over rådets ledamöter 

och mötestider för 2015. Anne mejlar ut dessa.  

- Synpunkt från Elisabeth: konsulföretaget Ramboll har gjort 

undersökningar inom området bostäder för personer med 

funktionsnedsättning där det framkommer att det finns för få 

boenden enligt SoL. Detta har lett till dyra HVB-placeringar. 

Varför satsas inte mer på SoL-bostäder?   
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§7 Nästa möte  

Nästa sammanträde är den 7 maj. Då kommer stadens 

funktionshindersombudsman, Riita-Lena Karlsson, och berättar om 

sin verksamhet.  

Ordföranden tackar för dagens möte.  

 

 


